



章程

宗旨

HIII国际创意联盟（Hiii International Institute of Ideas, 简称“HIII联盟”）秉承严格的入会条件，聚合全球顶尖的设计师、插画师、摄影师等思想创意领域杰出人才，组成重要的文化力量。通过开展全球范围的创意文化交流活动，建立国际化合作，促进行业发展，提升行业尊敬度和话语权，扩大社会影响力。

使命

1. 推进全球化创意交流活动，建立国际化合作。
2. 激发创意，促进行业进步和发展。
3. 倡导政府、商界、媒体和公众更好地理解思想创意领域的工作价值，提升行业尊敬度和话语权，扩大社会影响力。
4. 规范国际性行业标准和道德实践。
5. 推动思想创意领域教育实践，对接社会需求。
6. 整合创意资源、开放数据。

会员组成

1. 名誉主席（Honorary President）
2. 评审团成员（Panel of Judges）
3. 理事会员（Council Members）
4. 企业会员（Corporate Members）
5. 专业会员（Professional Members）
6. 学界会员（Educational Members）
7. 学生会会员（Student Members）

执行机构

HIII联盟秘书处（Secretariat of HIII）

会员权益

1. 颁发会员认证证书。
2. 在全球范围协助拓展新业务。
3. 多平台推广。
4. 优先展览、出版。
5. 享受优惠价格参加活动、购买出版物等。
6. 提供最新行业资讯和工作机会。

入会条件

1. 曾经在Hiii系列比赛中获奖或入围的参赛者，可直接申请成为HIII联盟会员。
2. 尚未在Hiii系列比赛中获奖或入围的申请者，将由HIII联盟名誉主席审核通过后，才可成为HIII联盟会员。

*注明:

- a. 曾经在Hiii系列比赛中获得专业组铜奖及以上奖项达到5次的参赛者，可免交会员年费，直接成为HIII联盟理事会员；
- b. 曾经在Hiii系列比赛中获得专业组铜奖及以上奖项达到2次的参赛者，可免交会员年费，直接成为HIII联盟企业会员或专业会员；
- c. 曾经在Hiii系列比赛中获得学生组铜奖及以上奖项达到2次的参赛者，可免交会员年费，直接成为HIII联盟学生会会员。

会费

1. 理事会员 / 免费
2. 企业会员 / 2000元每年
3. 专业会员 / 1000元每年
4. 学届会员 / 1000元每年
5. 学生会会员 / 500元每年

*注明：会费将以Hi币的形式返还到会员在HiiiBrand网站的账户中，Hi币可用于参加Hiii系列比赛。此外，每年企业会员将额外赠送200个Hi币；专业会员和学界会员都将分别额外赠送100个Hi币；学生会会员将额外赠送50个Hi币。

章程

如何申请

请将以下文件打包发送到邮箱:

members@hiiibrand.com

工作人员会在5个工作日内和您取得联系。

1. 请下载申请表格并完整填写。
2. 作品5-10件。作品规格: A4。图片格式: JPG、TIF 或PDF, 300dpi, CMYK。
3. 近照及中英文简介。

联系方式

Hiii国际创意联盟秘书处

地址: 中国江苏省南京市鼓楼区中央路165号4F

邮编: 210009

电话: 025-83215728

邮箱: members@hiiibrand.com

QQ: 1307442952, 2820880489

微信公众号: Hiiibrand

Hiii国际创意联盟会员申请表格

一、基本信息			
姓名或公司名称	电话	邮箱	地址
二、申请会员类别			
<input type="radio"/> 企业会员	<input type="radio"/> 专业会员	<input type="radio"/> 学届会员	<input type="radio"/> 学生会员
三、Hiii系列比赛获奖情况			
比赛名称	参赛作品	参赛者姓名	所获奖项

*注明:

- a. 申请者曾经在Hiii系列比赛专业组中获奖或入围可申请企业会员或专业会员。申请者缴纳会费后, 可免审核, 直接成为Hiii联盟会员。
- b. 申请者曾经指导学生在Hiii系列比赛中获奖或入围可申请学界会员。申请者缴纳会费后, 可免审核, 直接成为Hiii联盟会员。
- c. 申请者曾经在Hiii系列比赛学生组中获奖或入围可申请学生会员。申请者缴纳会费后, 可免审核, 直接成为Hiii联盟会员。
- d. 申请者尚未在Hiii系列比赛中获奖或入围, “获奖情况”项暂不填写。申请者将由Hiii联盟名誉主席亲自审核, 通过审核并缴纳会费后, 可成为Hiii联盟会员。审核费(200元/每次)。
- e. 符合条件的申请者, 可同时申请多个类别。学生会员参加工作后, 可自动升级为专业会员。



Hiii International Institute of Ideas

Vision

With strict membership requirements, Hiii International Institute of Ideas (HIII) brings together a vital culture force, which assembles the world's top creativity talents, including designers, illustrators, photographers... Through contents that define global practice to events that advance creativity and culture interactions/cooperations, we work to promote the development of the creative industry, raise its venerability and significance, and deepen its impact to society.

Mission

1. Advance creativity or idea exchanges on a global level; establish international cooperations;
2. Inspire creativity, promote improvement and development of creative industry;
3. Advocates for a greater understanding of the value of creativity and creative works in government, business, media and the public; raise the venerability, significance and social impact of the creative industry;
4. Defines global standards and ethical practices;
5. Drive educational practices in the field of creativity, and meet the needs of the society;
6. Integrate creativity resources, make data available and accessible.

Membership Categories

Honorary President
Panel of Judges
Council Members
Corporate Members
Professional Members
Educational Members
Student Members

Member Benefits

1. Recognized certificate
2. New global business opportunities
3. Platform for promotion
4. Priority to exhibitions and publications
5. Discounted price for publications
6. Latest industry news and updates; job opportunities

Membership Requirements

1. The applicators who have been awarded or shortlisted in Hiii Competitions will be members of HIII directly.
2. The applicators who have not yet been shortlisted or rewarded in Hiii Competitions could send the submissions via e-mail. If they meet the requirements set by the Honorary President, they will become members of HIII.

***Note: Any member who wins the Bronze or above 2 times. Free of membership dues.**

Fee

1. Council Members - Free
2. Corporate Members - 400 USD / Year
3. Professional Members - 200 USD / Year
4. Educational Members - 200 USD / Year
5. Student Members - 100 USD / Year

***Note: Membership dues will be converted to Hi coins stored in members' accounts on Hiiibrand Website. 0.2 USD = 1 Hi Coins. Hi coins can be used in Hiii competitions. Every year, each corporate member shall get an extra of 200 Hi coins for free; each professional or educational member shall get an extra of 100 Hi coins for free; each student member, 50.**

How to Apply

Please send the files to the E-mail address:
members@hiiibrand.com.



Hiii International Institute of Ideas

What we need is as below:

1. Please fill in the membership application form of HIII.
2. The files of your 5-10 submissions.
Each submission should be in A4 size, JPG/TIF/PDF format, CMYK and 300 dpi.
3. One photo and the short CV of you or your company.

Contact

Secretariat of HIII
4F, Zhongyang Road 165, 210009
Nanjing, Jiangsu, China
T: +86 025 83215728
E: members@hiiibrand.com

Membership Application Form of HIII

1. Essential Information			
Name or Corporate Name	E-mail Address	Address and Telephone Number	

2. Category of Membership			
<input type="radio"/> Corporate Member	<input type="radio"/> Professional Member	<input type="radio"/> Educational Member	<input type="radio"/> Student Member

3. Awards (in Hiii Competitions)		
Name of Competition(s)	Name of Entry(ies)	Award(s)

***Note:**

1. The winners and other finalists in professional level of Hiii competitions could apply for Corporate Members or Professional Members.
2. Instructors of the winners and other finalists of Hiii Competitions could apply for Educational Members.
3. The winners and other finalists in student level of Hiii competitions could apply for Student Members.
4. Applicants who have not yet been shortlisted or rewarded in Hiii Competitions could apply for Corporate Members, Professional Members, Educational Members or Student Members, leaving the "Awards" section empty. If they have met the requirements set by the Honorary President and paid membership dues (40 USD per time), they will become members of HIII.
5. Applicants who meet requirements could apply for different categories of membership at the same time.